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Protokół Nr XXVI 
 zwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 30 sierpnia 2012 r. 

 pod przewodnictwem  
Pani Teodory Wójcik – Przewodniczącej Rady Gminy 

 
Stan Rady – 15 radnych 
Obecnych –12 radnych 
 
W Sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 
1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 
2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 
3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołu z XXV zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów 
4. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących, 
5. Informacja Wójta o organizacji roku szkolnego 2012 / 2013 w placówkach szkolnych i 

przedszkolnych na terenie gminy Cegłów, 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym, 
7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za I półrocze 2012 r. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012 rok, 
2) w sprawie dokonania zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na 

lata 2012 – 2022, 
3) w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/138/12 w sprawie zaciągnięcia kredytu z 

Banku Ochrony Środowiska w Warszawie w Warszawie, 
4) w sprawie nawiązania partnerskiej współpracy między Gminą Cegłów a Gminą 

Kępice 
5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Cegłów 

nieruchomości Skarbu Państwa położonych we wsi Mienia, 
6) w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego w Cegłowie przy Zespole 

Szkolnym w Cegłowie, 
7) w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/97/04 w sprawie sieci publicznych 

przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę 
Cegłów, 

9. Interpelacje i zapytania. 
10. Sprawy bieżące. 
11. Przyjęcie protokołu z XXV zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 
12.  Zamknięcie obrad. 
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Ad. 1 
XXVI zwyczajną  Sesję R.G. w Cegłowie otworzyła Pani Przewodnicząca Teodora Wójcik. 
Następnie Przewodnicząca powitała Panów Wójtów, Panią Skarbnik, Sołtysów, Dyrektorów 
Szkół, Kierowników jednostek organizacyjnych, Biuro Obsługi Rady, panie obsługujące 
naszą Gminę pod względem prawnym, pana Araszkiewicza z KRUS-u oraz zgromadzonych 
mieszkańców Gminy. Przewodnicząca dodała, że od tej chwili na sali obrad jest 14 radnych. 
 
Ad. 2 
Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad. Następnie zwróciła się z 
zapytaniem do Panów Wójtów oraz zebranych radnych czy mają jakieś uwagi do 
przedstawionego porządku obrad.  
 
Pan Wójt poinformował, że radni dostali 2 projekty uchwał o wyznaczeniu GOPS do 
realizacji zadań wynikających z pomocy rodzinie i pieczy zastępczej, na co dostaliśmy środki 
z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej i drugi projekt w sprawie wydzierżawienia 
nieruchomości gruntowej położonej w Cegłowie przy placu Anny Jagiellonki. Wójt 
nadmienił, że jest to teren dzierżawiony od parafii przeznaczony na targowisko, a 
dotychczasowa umowa wygasa z końcem września. Zgodnie z opinią komisji przedkładamy 
projekt wydzierżawienia tej działki na 15 lat. 
 
Przystąpiono do głosowania za wprowadzeniem w/w 2 projektów uchwał zaproponowanych 
przez Wójta do porządku obrad. 
 
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. Przyjęto jednogłośnie. 
 
Projekty wprowadzono do porządku obrad. 
 
Następnie przystąpiono do głosowania za rozszerzonym porządkiem obrad. 
Głosowało 14 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołu z XXV sesji Rady Gminy.  
 
Ad. 4 
Pan Wójt powitał wszystkich zgromadzonych na Sesji, a następnie przystąpił do przekazania 
informacji z realizacji zadań bieżących.  
Pan Wójt poinformował, że realizowane są 4 inwestycje. Najważniejsza to modernizacja 
oczyszczalni ścieków i montowane są tam konstrukcje stalowe, stropy i posadzki w 
pomieszczeniu dmuchaw, ocieplone zostały pomieszczenia odbioru osadu, ocieplane są 
komory reaktora i izolacja akustyczna w pomieszczeniu dmuchaw. Zaawansowanie 
finansowe na koniec sierpnia wg. Wykonawcy to ok.  250 tys. Zł., jednak do tej pory nie było 
jeszcze żadnych faktur. 
Kolejną inwestycją jest kanalizacja na ulicy Mickiewicza, a zaawansowanie prac to ok. 70 %. 
Do zrobienia są przyłącza i nawierzchnia. W tym momencie Wójt skierował podziękowania 
dla Zastępcy, który od początku koordynował wszelkie prace związane z tą inwestycją. 
Następna inwestycja to modernizacja budynku przy rondzie. Zostało wykonane tam ok. 40 % 
prac. Środki otrzymaliśmy z PROW. 
Ponadto trwają prace w Domu Ludowym w Kiczkach. Zaawansowanie prac to 5%. 
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W dniu wczorajszym została podpisana umowa na informatyzację urzędu i jednostek 
podległych.  
Realizowany jest fundusz sołecki: w Rudniku – udrażnianie rowów, w Piasecznie -  
Plac zabaw przy Zespole Szkolnym ze wsparciem ze strony Gminy łącznie z remontem 
łazienek i tu podziękowania dla rodziców za zaangażowanie, w Woli Stanisławowskiej – 
wykopanie rowów i również podziękowania dla Pani Sołtys, która zaangażowała też 
mieszkańców w to przedsięwzięcie, w Hucie Kuflewskiej – nawierzchnia na drodze do 
Podskwarnego. 
Kolejna informacją było wykonanie nakładki z destruktu na drodze do Woli 
Stanisławowskiej. 
Wójt poinformował, że 27 sierpnia zostało zakończone zadanie usuwania azbestowych pokryć 
dachowych z terenu Gminy Cegłów. Operacja została w 100% sfinansowana z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Całość opiewała na kwotę 38 220, 25 i 
udało się zutylizować 8 005 m azbestu. 
Odbyła się VI Sójka Mazowiecka. To duża impreza na skalę kraju. Cieszy się dużą renomą. 
Pogoda nie dopisała, ale i tak jesteśmy zadowoleni, bo mogliśmy gościć znakomitych gości. 
W najbliższą niedzielę kolejna impreza tj. Dożynki Powiatowe organizowane w Cegłowie. 
Serdecznie zapraszam wraz ze Starostą, a 16 września zapraszamy na Turniej Piłkarski 
organizowany na Orliku przez Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Podciernie i Okolice. 
Wójt dodał, że w dniu dzisiejszym spotkała go miła niespodzianka, bo mieliśmy już nie 
jechać, a w ostatniej chwili się zdecydowaliśmy i Gmina po raz pierwszy wzięła udział w 
konkursie organizowanym przez DPS św. Józefa w Mieni pn.”Śpiewać każdy może” i Pani 
Małgosia Podobas wyśpiewała nam pierwsze miejsce piosenką Formacji Nieżywych Schabuff 
pt. „Lato”. Serdeczne gratulacje. 
 
Ad. 5 
Pan wójt przybliżył jak trwają prace nad organizacją roku szkolnego w poszczególnych 
placówkach na terenie Gminy Cegłów. 
Zespół Szkolny w Cegłowie – Gimnazjum 179 uczniów, Szkoła Podstawowa – 254, 
Przedszkole – 76. Nauczyciele to 41 osób, z czego trzech na niepełny etat. 
Piaseczno – kl. I-III – 21 uczniów, przedszkole – 36 dzieci. Nauczyciele – 7 osób, z czego 2 
niepełny etat. 
Wiciejów – 48 uczniów w kl. I-VI, 10 w oddziale przedszkolnym 
Podciernie – 14 uczniów w kl. I-VI, w klasie VI - 11 osób, 3 osoby w klasie 3. Nauczycieli 
12, jednak 4 w pełnym wymiarze. Ze względu na zaistniałą sytuację nauczyciele z niepełnym 
etatem będą zasilać Zespół Szkolny w Cegłowie. Łączna liczba godzin to 58. 
Przedszkole stowarzyszeniowe w Podcierniu – 28 dzieci, w Wiciejowie – 12. 
Dożywianie będzie realizowane przez 1 centralna stołówkę w Cegłowie. Posiłki będą 
dowożone do pozostałych placówek przez pracownika GS, a my pokryjemy koszty paliwa. 
W placówkach z wyjątkiem Podciernia będą realizowane projekty POKL i jesteśmy w trakcie 
podpisywania umów. 
 
Ad. 6 
Przewodnicząca poprosiła o sprawozdanie Pana Zygmunta Kaskę o sprawozdanie z prac 
komisji. 
Pan Kaska stwierdził, że komisja spotykała się 23 sierpnia i wypracowała 2 opinie w sprawie 
funduszu sołeckiego w Wólce Wiciejowskiej i dzierżawy działki od parafii.  
Druga komisja 27 sierpnia obradowała z Nadleśniczym w związku z wycinką drzew, którą 
komisja uznała za zgodną z Programem opracowywanym na najbliższe  10 lat.  
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Pan Wąsowski – przewodniczący komisji finansów stwierdził, że komisja spotkała się 27 
sierpnia i w porządku obrad zawarto opiniowanie materiałów na sesję, a wypracowane opinie 
zostaną odczytane przy podejmowanych uchwałach. 
 
Pani Leszczyńska – przewodnicząca komisji oświaty stwierdziła, że posiedzenie odbyło się 
29 sierpnia z udziałem Pana Zastępcy Wójta i była to komisja wyjazdowa do szkół z terenu 
gminy Cegłów w celu sprawdzenia stanu przygotowania do roku szkolnego. Komisja 
wypracowała wniosek, by w Gimnazjum w Cegłowie były mniej liczne klasy, ponieważ 
obniża to poziom nauki w tych klasach. 
 
Ad. 7 
Pan Sebastian Trojanowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy przedstawił 
sprawozdanie z realizacji planu kontroli za pierwsze półrocze 2012 r.  
Komisja dokonała kontroli z wykonania uchwał za poprzedni rok, niezbędnych do 
wypracowania opinii w celu udzielenia wójtowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
poprzedni rok. Ponadto komisja skontrolowała dokumentację związaną z wyłonieniem 
wykonawcy na realizację inwestycji modernizacji oczyszczalni ścieków. Komisja zajmowała 
się skargami które wpłynęły do urzędu gminy. 
 
Ad. 8 
Przewodnicząca stwierdziła, że przechodzimy do pakietu uchwałowego. 
 
1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012 rok, 
Pani Skarbnik omówiła zmiany wraz z załącznikami do uchwały. 
Przewodnicząca poprosiła o opinię Pana Wąsowskiego. Po odczytaniu przystąpiono do 
głosowania. 

Głosowało  14  radnych. 
Za – 14 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 0 
Uchwała została podjęta. 

 
2) w sprawie dokonania zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na 

lata 2012 – 2022, 
 

Pani Skarbnik omówiła zmiany wraz z załącznikami do uchwały. 
Przewodnicząca poprosiła o opinię Pana Wąsowskiego. Po odczytaniu przystąpiono do 
głosowania. 

Głosowało  14  radnych. 
Za – 14 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 0 
Uchwała została podjęta. 
 

Przyszedł 1 radny. Od tej pory jest obecnych 15 radnych. 
 
3) w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/138/12 w sprawie zaciągnięcia kredytu z 

Banku Ochrony Środowiska w Warszawie w Warszawie, 
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Pani Skarbnik poinformowała, że w związku z rezygnacją z termomodernizacji budynków 
oświatowych, na którą ten kredyt miał być zaciągnięty, jego zaciąganie stało się bezzasadne, 
ponieważ zgodnie z wolą komisji zrezygnowaliśmy z tego zadania na rzecz kanalizacji w 
Mieni. Konieczne jest zatem podjęcie w/w uchwały. 

 
Przewodnicząca poprosiła o opinię Pana Wąsowskiego. Po odczytaniu przystąpiono do 
głosowania. 

Głosowało  15  radnych. 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 0 
Uchwała została podjęta. 

 
 

Po przerwie: 
 

4) w sprawie nawiązania partnerskiej współpracy między Gminą Cegłów, a Gminą 
Kępice 

Wójt poinformował, że delegacja z tej Gminy gościła u nas w poprzedni weekend na czele z 
Panią Burmistrz. Ponadto w spotkaniach uczestniczył też Zastępca Burmistrza, Skarbnik oraz 
Sekretarz. Wójt dodał, że Pani Przewodnicząca Teodora Wójcik również brała udział w 
wymianie doświadczeń między nami. Gmina Kępice jest położona w woj. Pomorskim, 40 km 
od Bałtyku, ma 9600 mieszkańców, budżet dwukrotnie większy niż nasz. 66% terenu tej 
Gminy to lasy, mają też jeziora, więc jest to Gmina atrakcyjna turystycznie. 
Wójt odtworzył prezentację o Gminie Kępice, po czy poinformował radnych, że jeśli uchwała 
ta zostanie podjęta to 21 września zostanie podpisana umowa o podjęciu współpracy między  
gminami w Kępicach. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię Pana Wąsowskiego. Po przystąpiono do głosowania. 

Głosowało  15  radnych. 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 0 
Uchwała została podjęta. 
 

5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Cegłów 
nieruchomości Skarbu Państwa położonych we wsi Mienia, 
 

Wójt poinformował, że radni już zostali zapoznani z pismem Agencji Nieruchomości Rolnych 
na komisjach, jednak przypomniał sentencję pisma jeszcze raz, że w związku z 
dofinansowaniem w wysokości 840000 zł lub 55% inwestycji budowy kanalizacji w Mieni 
Agencja Nieruchomości Rolnych proponuje przejęcie lokali. Dodatkowo Wójt nadmienił, że 
we wtorek odbyła się wizja lokalna, na której były prowadzone również rozmowy z 
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mieszkańcami, którzy zamieszkują te lokale i ustalono, że są oni zainteresowani wykupem 
tych lokali od Agencji, stąd odpowiedni zapis w uchwale. 
Wójt dodał, że 1 z tych lokali był zamknięty, jednak do pozostałych weszli. Warunki tam nie 
są rewelacyjne, jednak tym mieszkańcom umożliwiają zamieszkiwanie. Wójt powiedział, że 
czynsze zaległe to jest sprawa wyłącznie Agencji i tych mieszkańców. Wykluczono również 
wpis do rejestru zabytków tego budynku. 

 
Radny Walas zapytał co się stanie jeśli mieszkańcy nie wykupią tych lokali. 

 
Wójt odpowiedział, że Rada jedynie wyraża zgodę, a to on będzie działał w tej sprawie, 
jednak podjęcie tej uchwały jest konieczne do tego, żeby procedury mogły być dalej 
realizowane. A do grudnia mamy rozpocząć.  

 
Pan Grasiak stwierdził, że sprawa budzi jego wątpliwości, ponieważ jeśli mieszkańcy nie 
wykupią tych lokali, a przejmie je Gmina to czy nie naciągnie to nas na niepotrzebne koszty. 

 
Pani Chabiera poprosiła radnych, żeby zagłosowali za przyjęciem tej uchwały, gdyż będąc na 
tej wizji słyszała jak ci mieszkańcy zadeklarowali chęć przejęcia tych lokali od Agencji. Mają 
oni podłączenie do kanalizacji DPS. Natomiast reszta mieszkańców też chciałaby mieć 
podłączenie do kanalizacji, a takie dofinansowanie nie trafi się nam w najbliższej przyszłości, 
a nas nie będzie stać żeby z własnych środków zrealizować taką inwestycję, a jeśli chodzi o 
budynki to na pewno nie będą potrzebowały remontu w najbliższym czasie. 

Przewodnicząca Rady zapytała kto będzie ponosił koszty notarialne związane z 
przejęciem tych lokali. 

Wójt odpowiedział, że będzie to regulowała ostatecznie umowa jednak zazwyczaj 
koszty leżą po stronie przejmującego. 

Pan Janicki dodał, że nic nie stoi na przeszkodzie, żeby te lokale oddać nieodpłatnie 
tym mieszkańcom nawet jeśli je przejmiemy od Agencji, a jeśli nie nieodpłatnie to jest to 
sprawa do załatwienia.  
Pan Kaska zapytał ilu jest tam mieszkańców. 
Wójt odpowiedział, że ok. 5 osób. 
Pan Walas wyraził swoje zdanie, że kanalizacja jest priorytetem i jednak powinni radni 
zagłosować za przyjęciem tego projektu uchwały. 
Pani Sołtys wsi Mienia również poprosiła o pozytywne przyjęcie uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania. 

Głosowało  15  radnych. 
Za – 12 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 3 
Uchwała została podjęta. 

 
6) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej położonej 

w Cegłowie 
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Zastępca Wójta poinformował, że temat dzierżawy tej działki był poruszany na komisjach i 
projekt został przygotowany zgodnie z wolą komisji. Dodał, że chodzi o działkę 355/8 
wykorzystaną pod targowisko, natomiast dotychczas obowiązująca uchwała traci swoją moc z 
końcem września br. Zastępca przypomniał, że w czerwcu na komisji zostały wypracowane 3 
warianty wydzierżawienia tego gruntu i przedstawione księdzu. W odpowiedzi na Państwa 
propozycje proboszcz jako zarządca terenu podtrzymał swoją ofertę. Po dyskusji uznaliście 
Państwo, że najlepszą opcją jest wydzierżawienie tego gruntu na okres 15 lat za kwotę 25 tys. 
zł. Płatne z góry.  Zgodnie z wnioskiem komisji został przygotowany projekt uchwały nad 
którym teraz Państwo będziecie głosowali. 
 
Pan Grasiak stwierdził, że jego kontrowersje budzi płatność z góry. 
Zastępca wyjaśnił, że projekt jest przygotowany zgodnie z wolą radnych, którzy byli za 
kwestią ekonomiczną. Opcja dzierżawy na 5 lat za kwotę miesięczną 3 tys. Zł daje 15 tys. Zł. 
Obecny projekt daje oszczędność prawie 50 %. 
 
Przewodnicząca poprosiła o opinię Pana Kaskę. Po odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

Głosowało  15  radnych. 
Za – 11 
Przeciw – 1 
Wstrzymujący – 3 
Uchwała została podjęta. 

 
7) w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cegłowie do 

wykonywania zadań z zakresu pracy z rodziną określo0nej przepisami ustawy o 
wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej 

 
Pani Kierownik GOPS Katarzyna Korzeń stwierdziła, że dostaliśmy pieniądze na zatrudnienie 
asystenta rodziny, znaleźliśmy taką osobę i środki zostały zabezpieczone na ten cel. Projekt 
trwa jedynie do końca roku i do końca roku będzie zatrudniony pracownik – asystent rodziny. 
To ktoś, kto pomaga rodzinie i ma pod swoją pieczą 20 rodzin. 

 
Przystąpiono do głosowania. 
Głosowało  15  radnych. 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 0 
Uchwała została podjęta. 

 
8) w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego w Cegłowie przy Zespole Szkolnym w 

Cegłowie, 
 

Na poprzedniej sesji została podpisana umowa na ten projekt. Zgodnie z wnioskiem złożonym 
do Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Programów Unijnych przedkładamy projekt uchwały. 
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W ramach tego musimy utworzyć ośrodek przedszkolny finansowany przez rok przez Unię 
ok. 270 tys. Zł. Zgodnie z zasadami przez kolejny rok trzeba zachować trwałość projektu, 
więc ośrodek musi istnieć, jednak w kolejnych latach wróci z powrotem pod przedszkole i 
będzie funkcjonowało tak jak do tej pory. Umowa jest podpisana, a podjęcie tej uchwały 
pozwoli na realizację projektu pn. „Moje przyjazne przedszkole”. 

 
Pan Grasiak stwierdził, że projekt zawiera błędy. 

 
Wójt poprosił o wyjaśnienie tych błędów przez panią Sekretarz. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że terminy ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym jest nałożony z 
góry i nie można tego przeskoczyć. Zaszły już daleko działania żeby ten projekt zrealizować 
ale ja nie powiem jak się ustosunkuje do tego organ nadzoru. Gmina Celestynów popełniła 
podobny błąd i organ nadzoru im nie uchylił tej uchwały. Jeśli trzeba będzie wyjaśniać to 
będziemy wyjaśniać, jednak nie możemy skrócić terminu opublikowania w Dzienniku 
Urzędowym, bo to wynika z odrębnej ustawy. 

 
Pani Anna Knap uzupełniła wypowiedź Pani Sekretarz powołując się na artykuł 4, z którego 
ten termin wynika, natomiast termin może ulec zmianie jedynie wtedy, kiedy wymaga tego 
ważny interes Państwa, o czym mówi art.4 ustęp 2. Dodała, że jest to oczywiście wada, 
jednak nie na tyle istotna, żeby organ nadzoru stwierdził nieważność tej uchwały. 

 
Przewodnicząca poprosiła o opinię Pana Wąsowskiego. Po odczytaniu przystąpiono do 
głosowania. 

Głosowało  15  radnych. 
Za – 11 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 4 
Uchwała została podjęta. 

 
9) w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/97/04 w sprawie sieci publicznych przedszkoli 

oraz szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Cegłów, 
 

Przewodnicząca poprosiła o opinię Pana Wąsowskiego. Po odczytaniu przystąpiono do 
głosowania. 

Głosowało  15  radnych. 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący – 2 
Uchwała została podjęta. 

 
Ad. 9 
Pan Grasiak zauważył, że na drodze między Wolą, a Skupiem droga w 1 miejscu jest do 
poprawy, ponieważ jest dół, w który na pewno 2 wywrotki ziemi wejdą i czy można by było 
tam tej ziemi nawieźć, bo jak spadnie deszcz to znowu nie będzie można tamtędy przejechać. 
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Wójt odpowiedział, że drogi w ramach remontu bieżącego będą poprawiane jednak 
materiałem do tego odpowiednim, bo nawiezienie tam ziemi nic nie da. 
 
Pan Wąsowski zapytał o ankiety, które zostały rozdane sołtysom. 
 
Zastępca poinformował, że zbliżamy się do momentu wejścia ustawy „śmieciowej” i trzeba 
będzie wybrać sposób naliczania tych opłat, więc dla urzędu i dla radnych przy 
podejmowaniu tej decyzji byłaby pomocna opinia mieszkańców. Poprosił więc o przekazanie 
ankiet mieszkańcom. 
Druga informacja przekazana przez Pana Zastępcę to taka, że Wojewódzki Zarząd Melioracji 
i Urządzeń Wodnych poinformował o pracach nad rzeką Mienia i Sienniczka. W związku z 
tym Zastępca zwrócił się z prośbą do sołtysów, żeby rozpropagowali tą informację wśród 
mieszkańców, żeby nie byli zaskoczeni. 
Ponadto Zastę0pca poinformował, że 19 lipca została podpisana umowa na rozbudowę 
oczyszczalni z drugim wykonawcą wyłonionym w przetargu. Jednak pomimo tego, że wzrósł 
zakres prac to kwota całości inwestycji opiewa na kwotę 1 990 168,59, co9 daje oszczędność 
w stosunku do poprzedniego przetargu ok.. 41 tys. Zł. 
 
Pani Leszczyńska podziękowała Wójtowi za przekazanie kostki brukowej do Szkoły w 
Wiciejowie i sołtysowi, który zdobył fundusze, żeby tej kostki dokupić. 
 
Pani Zgódka podziękowała za drogę i poprosiła, żeby tą drogę dalej również poprawić. 
 
Ad. 10 
Przewodnicząca poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady. Był to wyrok sądu 
oddalający skargę na uchwałę Rady Gminy o zamiarze likwidacji złożoną przez rodziców z 
Piaseczna. Ponadto odbyła się rozprawa z powództwa p. Agnieszki Cwalina, jednak skarga 
została oddalona. 13 września będzie kolejna rozprawa z powództwa Pana Zatorskiego w 
sprawie drogi w Wólce Wiciejowskiej. 
 
Pan Araszkiewicz ogłosił wyniki konkursu przeprowadzonego w przerwie. 1 miejsce pani 
Mariola Zgódka, 2 – Pani Hanna Luba i 3 – Pani Emilia Wąsowska. 
 
Przewodnicząca podziękowała za przeprowadzenie konkursu. 
 
Ad. 11 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XXV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Głosowało 15 radnych. 
Za – 14 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący - 1 
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Ad. 12 
Pani Przewodnicząca zamknęła obrady XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 
 
Sesja zakończyła się o godz. 17.45 
Protokołowała: Małgorzata Podobas 
       Przewodnicząca Rady Gminy 
       (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


